
 

 

Z Á P I S 
 

z 6. jednání komise sportovní a tělovýchovy, konané dne 14.4. 2011  
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Dne 14.4. 2011 se uskutečnilo jednání komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 
Místo jednání: zasedací místnost v 1. patře Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 21 

 

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 15:00 hodin. 

 

Přítomni:            p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka 

Peřina. Ing. Libor Šembera, Ing. Jaroslav Fiala CSc., Ing. Vojtěch Seidl  

Omluveni: Mgr. Jiří Frühauf 

Neomluveni:  

 

Hosté: Ing. Bc. František Škaryd, vedoucí odboru školství a tělovýchovy  

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Posouzení mimořádných žádostí o dotace 

4. Diskuze k vnitřní směrnici komise 

5. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise pan Roman Maleček.  

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  

 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

3. Posouzení mimořádných žádostí o dotace 

 

Komise STv se zabývala mimořádnými žádostmi o dotace na rok 2011. Komise STv doporučuje RM 

vyhovět těmto žádostem. Jedná se o žádosti od těchto žadatelů: 

 SK Hubertus – Kč 20.000,- na úhradu nákladů akce Mistrovství ČR veteránů 

 Triatlet – Kč 5.000,- na úhradu nákladů akce Běh okolo Rolavy 

 SportGroup. cz s.r.o. – Kč 12.000,- na úhradu pronájmu Poštovního dvora 

 2. MŠ Krušnohorská – Kč 8.000,- na úhradu nákladů akce Sportovní olympiáda 

 

pro: p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, pí Jitka Peřina, Ing. Václav Sebera,   Ing. Libor Šembera, 

Ing. Jaroslav Fiala CSc., Ing. Vojtěch Seidl, p. Jan Keprta   



proti: nikdo  

zdržel se: nikdo 

 

 Tenisový klub TC Gejzírpark – Kč 10.000,- na úhradu nákladů akce Kiwi muž  

 

pro:   p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, pí Jitka Peřina, Ing. Václav Sebera, p. Jan Keprta,          

Ing. Jaroslav Fiala CSc., Ing. Vojtěch Seidl  

proti: nikdo  

zdržel se: Ing. Libor Šembera 

 

Usnesení bylo přijato 

 

4. Diskuze k vnitřní směrnici komise 

 

Proběhla diskuze ohledně vnitřní směrnice komise sportovní a tělovýchovy. Komise STv se dohodla, 

že je třeba nastavit jasná pravidla pro přidělování dotací. Tímto se komise STv bude zabývat na 

dalších jednáních. 

 

5. Různé 

 

 Členové komise STv se dohodli, že budou provádět kontroly oddílů a akcí, na které navrhují 

přidělení dotací. 

 

pro: p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, pí Jitka Peřina, Ing. Václav Sebera,   Ing. Libor Šembera, 

Ing. Jaroslav Fiala CSc., Ing. Vojtěch Seidl, p. Jan Keprta   

proti: nikdo  

zdržel se: nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

Dne:  19.4. 2011                                                                                

Zapsala: Alena Žáčíková - tajemnice komise                    _______________ 

 

                        

                        

 

 

 

 

                    _______________ 
                                                     Roman Maleček 

                                                                                                                    předseda /komise 

 


